

Welcome Back to McCall 2022-2023

Dear Families,

We are very happy to have your child in our classrooms. We believe that by all of us working together we can make this a very successful year. Reminder: the times for arrival and dismissal are **9:00 am -3:39 pm.**

Safety: We take COVID-19 safety very seriously. As we begin this school year, we have a lot of reconnecting and learning to do. We will have fewer interruptions in learning if we can avoid any exposure quarantines. The vaccine can be administered to those 12 and up. If your child has not yet received their vaccine, you can contact Nurse Benjamin for more information.

All students must be in masks, properly worn covering nose and mouth securely. No gaiters allowed. Students should keep an extra mask in a ziplock bag in case they need a replacement during the day. The school also has extra masks if needed.

McCall Values: Be Respectful. Be Responsible. Be Safe. Be a Peaceful Problem Solver. In addition, students must maintain an orderly and quiet movement throughout the school and carry a hall pass. Acceptable language is required at all times. Disruption of instruction will not be tolerated.

Lockers will be assigned to students. Students must bring their own lock and share the combination with their homeroom teacher. Students will use lockers at designated times in small groups to maintain social distancing. Cell phones should be silenced or turned off in lockers. Using a cell phone during the school day will result in the phone being taken and given to administration until a parent can get it. If a cell phone is used during the school day after that, the cell phone will not be given to the student or parent until the last day of the school year.

Communication: **Infinite Classroom Gradebook, Google Classroom, and Class Dojo** are the KEYS to communication between Families and Teachers! Infinite Classroom gradebook will be used to post grades, homework and incomplete "flagged" assignments. You can login anytime to check your child's current grades, homework, missing assignments, test scores, and report cards. Class Dojo will be used for announcements, messages to families, and positive behavior points. We recommend adding the free Class Dojo app to a smartphone and allowing notifications so you don't miss any important information. Class Dojo can also be set up to translate information into your preferred language. Please communicate with one of us if your child develops any difficulties: academic, social, or emotional. Should your child become discouraged or fearful about school, please communicate with us so that we can discover the cause of the problem.

Home Internet: To ensure home access to Infinite Classroom Gradebook, Google Classroom and Class Dojo below are low-cost home internet options. We are here to help ensure families have internet access, please let us know if you need support.

Verizon lifeline internet services: <https://www.verizon.com/info/low-income-internet/>

Comcast Internet Essentials: <https://internetessentials.com/>

欢迎回到麦考尔 2022-2023

亲爱的家人，

我们很高兴您的孩子来到我们的教室。我们相信，通过我们所有人的共同努力，我们可以使今年成为非常成功的一年。提醒：到达和下班时间为上午 9:00 -下午 3:39。

安全:我们非常重视 COVID-19 的安全。当我们开始本学年时，我们有很多重新联系和学习要做的事情。如果我们能避免任何暴露隔离，我们的学习中断就会更少。12 岁及以上的人可以接种疫苗。如果您的孩子尚未接种疫苗，您可以联系护士 Benjamin 了解更多信息。

所有学生都必须戴上口罩，正确佩戴并牢固地遮盖住鼻子和嘴巴。不允许绑腿。学生应在自封袋中保留一个额外的面罩，以防白天需要更换。如果需要，学校还提供额外的口罩。

McCall 价值观:尊重他人。要负责任。注意安全。做一个和平的问题解决者。此外，学生必须在整个学校保持有序和安静的活动，并携带大厅通行证。任何时候都需要可接受的语言。不能容忍教学中断。

午餐:天气允许时，允许中学生在户外吃午餐。如果学生想带一条毛巾或毯子坐在外面，他们可以。学生有责任自己打扫卫生，否则他们可能会失去户外用餐的特权。当天气不允许时，学生将在自助餐厅的指定餐桌上吃午餐，每桌 5-6 名学生。

储物柜将分配给学生。学生必须带上自己的锁，并与班主任分享密码。学生将在指定时间以小组形式使用储物柜，以保持社交距离。手机应在储物柜中静音或关闭。在上学期期间使用手机会导致手机被拿走并交给 Administration 女士，直到家长可以拿到为止。如果在那之后的上学日使用手机，手机将在学年的最后一天才交给学生或家长。

交流:Infinite Classroom Gradebook、Google Classroom 和 Class Dojo 是家庭和教师之间交流的关键！无限课堂成绩册将用于发布成绩、家庭作业和未完成的“标记”作业。您可以随时登录以查看您孩子的当前成绩、家庭作业、未完成的作业、考试成绩和成绩单。Class Dojo 将用于公告、给家庭的消息和积极的行为点。我们建议将免费的 Class Dojo 应用程序添加到智能手机并允许通知，这样您就不会错过任何重要信息。Class Dojo 也可以设置为将信息翻译成您的首选语言。如果您的孩子出现任何困难，请与我们联系中的任何一位沟通：学业、社交或情感方面的困难。如果您的孩子对学校感到灰心或害怕，请与我们联系，以便我们找出问题的原因。

家庭互联网:为确保在家访问 Infinite Classroom Gradebook, 下面的 Google Classroom 和 Class Dojo 是低成本的家庭互联网选项。我们在这里帮助确保家庭能够访问互联网，如果您需要支持，请告诉我们。

Verizon 生命线互联网服务：<https://www.verizon.com/info/low-income-internet/>

Comcast Internet Essentials：<https://internetessentials.com/>

McCall 7th & 8th Grade Supply List 2022-2023

The supplies that are needed for your child to effectively perform in school this year are:

请为您的子女准备以下的文具:

- A soft sided backpack (no wheels) 软的双肩书包 (无轮子)
- #2 pencils and pens, 2号铅笔 钢笔或圆珠笔
- 3x5 or 4x6 index cards, 3x5 or 4x6的索引卡
- colored pencils and highlighters, 颜色铅笔, 荧光笔
- pencil sharpener, 铅笔刀,
- graph paper, 方格纸
- glue sticks, 胶水,
- two composition notebooks college ruled, 两本写作簿--Science/Biology科学/生物 Example: <https://bit.ly/2LXYiw9>
- one composition notebooks college ruled, 一本写作簿--7, 8年级社会学 Social Studies- for 7th and 8th grade
- one 1.5 inch three ring binder for ELA, Social Studies, 7th Math, 8th Math & Algebra, with 3-holed loose-leaf paper 一个1.5英寸三圈活页文件夹 和 3孔 活页纸用于文学, 社会学, 7年级数学, 8年级数学和代数。
- 7 divider tabs 七张分页卡
- 1 pack of dry erase markers, Math 一盒干擦马克笔 - - 数学
- 2 sturdy folders 2个坚固的文件夹 Example - <https://bit.ly/2xFRYGH>
- 2 rulers, one with both customary (inches) and metric (centimeters) units, and one 6 inch ruler, 俩把尺: 一把英寸厘米两用尺, 一把6英寸尺,
- A pair of plug-in ear bud headphones (no bluetooth headphones allowed)一对耳塞式耳机 (不允许无线耳机) Example <https://bit.ly/2stb4e6>
- a protractor, 一个量角器,
- a pencil pouch/case for the three ring binder. 一个 文具袋 (要可以放进三圈活页文件夹里的) Example - <https://bit.ly/2LlrR9Q>
- a 11.6" - 12" Chromebook sleeve (at least 11.69"W by 8.57"L by 0.83"D)一个11.6" - 12"Chromebook 保护袋: Example - <https://amzn.to/2kk7gke>
- a Master Brand combination lock (NOT with a key) 一个组合锁 (不用钥匙) Example <https://amzn.to/2J8ks13>
- Reusable water bottle, 可重复使用的水瓶 Example: <https://amzn.to/2i91Ob8>
- ❖ All Mrs. Cliggett's pull-out ESOL students, please bring in \$5 for class supplies. 所有出来上Mrs. Cliggett ESOL课的 ESOL学生, 请交\$5做为班上学习用品费。

These materials will need to be replenished throughout the year if they are used up or lost. No school supplies that resemble toys permitted. Being prepared for class is part of your child's grade so make sure that they have all the supplies they need for each class to most effectively learn. Please label each item with the student's name and homeroom number.

在学期期间, 这些物品将需要补充 若用完 或 丢失。不允许像玩具般的学习用品。准备好上课的用品是你的孩子的成绩的一部分。请确定 你的孩子 拥有必需的文具 并写上他们的名字和班号。

In the past, due to the budget cuts, we have asked for specific items be brought to support the classroom:

- 1 ream of white copy paper (500 sheets each) 1 包复印纸 (每包500张)
- 3 boxes of tissues 3 盒纸巾
- 2 rolls of paper towels 2 卷纸手巾
- 2 containers of disinfectant wipes 2消毒湿巾
- 3 containers of hand sanitizer 3消毒洗手液

This year, instead of bringing in the above items, we believe that gift cards would allow for better flexibility to purchase items that will enhance our learning environment. If you so desire, a \$25 Amazon Gift Card can be brought in for use by the entire class to purchase supplies that we currently are not budgeted to receive.

以前, 由于削减预算我们要求学生携带以上物品供全班享用。今年, 我们觉得礼物卡将能为老师们带来更多的按需购买松动物性。如果你愿意的话, 请捐赠一张\$25的亚马逊礼物卡供全班按需所用, 来弥补我们的预算缺陷。

Thank you for your prompt attention to these matters. If you have any questions please feel free to contact us at the school 215-400-7840. We look forward to a very productive and successful school year. 感谢您及时关注这些问题。如果您有任何问题, 请随时致电学校 215-400-7840 与我们联系。我们期待着一个非常富有成效和成功的学年。

003 Learning Support: **Ms. Jenna Venditti** - jvenditti@philasd.org

319 Science: **Mr. Scott Knoflicek** - sknoflicek@philasd.org

323 Social Studies: **Ms. Emily Goedde** - egoedde@philasd.org

324 English Language Arts: **Ms. Leslie Greenberg** - lagreenberg@philasd.org;

327 Math/Algebra: **Mr. Drew Orlowski** - deorlowski@philasd.org

327a ESOL: **Ms. Iwa Cliggett** - icliggett@philasd.org